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VERSLAG VERGADERING  
8 NOVEMBER 2022  

Aanwezig: 
• Leden: Peter Van Lijsebetten, Pieter Debaets, Caro Buyse, Christophe De Grande, Jean-

Pierre Pannecoucke, Chris Picavet, Gerben Van De Voorde, Elke Van Haver, Maxine 
Vandorpe  

• Stadsbestuur: Peter Buysrogge, Johan Heirbaut, Isabelle De Wilde 
• Verontschuldigd: Katty Van Driessche, Peter Nees, Gert Van Broeck, Carine Verleyen 

 
AGENDA 
 
01. Goedkeuring notulen vergadering 12-09-2022  
Goedgekeurd 

 
02. Evaluatie Het Sportgesprek 14-10-2022 
De leden van de sportraad die aanwezig waren tijdens het Sportgesprek, waren het eens dat het 
een dynamischer editie was dan in 2021. Ook konden we meer deelnemers verwelkomen. Voor 
het verloop en de besproken punten op het Sportgesprek wordt verwezen naar desbetreffend 
verslag. De belangrijkste punten werden door Maxine overlopen. De haalbaarheid van de 
verschillende ideeën zal in de werkgroep verder besproken worden.  
 
Toekomst van het Sportgesprek: 

• Moeten we dit jaarlijks organiseren?  
- JA, om onszelf een deadline te geven om punten uit 2022 uit te werken tegen de 

volgende editie. 
- JA, als er effectief jaarlijks te bespreken punten zijn. Volgende editie moeten we dan 

kijken voor andere gespreksonderwerpen. 
- NEE, eventueel werken met thema-avonden? 
- NEE, als we elk jaar doen, gaat de opkomst dan niet te veel minderen? 

• Om de 2 jaar? 
- In deze legislatuur (2024): nog 1 sportgesprek dat als basis kan dienen voor advies 

naar de Stad.  
 
In het verslag als terugkoppeling van de aanwezigen gaan we goed moeten motiveren waarom 
het niet mogelijk is om grote evenementen (bvb : start Ronde van Vlaanderen) terug naar Sint-
Niklaas te halen.  
 
Op vraag van Chris werd de respons van de opgestelde enquête overlopen, we moeten deze 
antwoorden met een kritische blik verder bekijken. Het algemene sentiment van de enquête 
komt overeen met de conclusies tijdens het Sportgesprek. Bij deze is Chris ook uitgenodigd om 
deel te nemen aan de werkgroep Sportgesprek. 
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03. Opvolging punten vergadering 12-09-2022 
03.1 Beschikbaarheid atletiekpistes De Witte Molen en Lange Rekstraat 

Wanneer de sporthal van de Witte Molen gesloten is, wordt de atletiekpiste ook afgesloten.  
• Naar volgend jaar wordt er gekeken om de atletiekpiste maar 2 weken te sluiten. Dit is 

organisatorisch wel ingewikkeld, maar kan uitgewerkt worden als er vanuit de sportraad 
bevestigd wordt dat er een effectieve vraag naar is. Op het mailadres van de sportraad is 
hieromtrent een specifieke vraag toegekomen. Ook sporters die in de buurt naar de 
kinesist gaan, trainen gedurende het jaar op de atletiekpiste. 

• Tijdens de jaarlijkse sluiting wordt het gras van het voetbalveld opnieuw ingezaaid, als 
de atletiekpiste geopend is, zal er ook niet tegen gehouden kunnen worden dat er 
sporters op het veld gaan.  

• Andere oplossingen 
- Peterschap/meterschap van de piste? Buurtbewoner?  
- Kunnen we alternatief aanbieden voor de lopers in de buurt? Looproute in het park? 

Ster, Puitvoet, Baenslandwijk, binnenkort Sportkringpark.  
- Sint-Jansplein, mooi grasveld om rond te lopen. Enkel voetpad is in slechte staat. 
- Ter voorbereiding van de sluiting op de Witte Molen, op sociale media de mogelijke 

alternatieven opnoemen en delen. 
- In 2020 is er een looproute door Valérie, Pieter, Christophe uitgetekend startend 

vanop de atletiekpiste. Door de ziekte van Carine is hier niet verder aan gewerkt. 
Graag stand van zaken geven, zodat we dit eventueel als alternatief in de buurt 
kunnen aanbieden 

Lange Rekstraat: 
• Vrije uren voor vrije loper, niet goed geafficheerd. Gesignaleerd naar verantwoordelijke 

AC Waasland. Uren staan vermeld op de website van de stad 
• Tijdens Sportgesprek aan tafel 1 opmerking over AC Waasland 
• Gemeenschappelijke trainingen met WALO lopen over het algemeen wel goed  
• Met WTT (triatlon) verloopt dit stroever: overleg met AC en WTT, overeenkomst OK. 

 
03.2 Toekomstvisie sportdienst 

Sportpromotieteam: 1 pensionering die niet vervangen zal worden. 
Administratieve ondersteuning vrije tijd, zullen onder de sportdienst vallen 
Isabelle ondersteuning voor deze transitie, verantwoordelijk voor uitwerken van de nieuwe 
werkwijze sportdienst. 
 

03.3 Voorstellen voor initiatieven 
• Vorming van besturen van kleinere clubs: Nog geen verdere input van. → Pieter  
• Gravelbike tour → Pieter 

o Samen gezeten met Tomas Van Den spiegel deze voormiddag voor organisaties 
gravelbike. 

o Ook contact opgenomen met Philippe Van De Velde (verkoop gravelbikes staat 
op 1) = groeiende en blijvende hype.  

▪ Tips gekregen waar op gelet moet worden bij verdere uitwerking.  
▪ Massa event van maken, maar ook wedstrijd gebonden.  
▪ Wedstrijd 10 min eerder laten vertrekken.  
▪ In de Ardennen wordt ook een gravelbike wedstrijd georganiseerd: 1000 

deelnemers.  
▪ Afstand van de gravelbike wedstrijden = 160km. In het Waasland 

proberen om 200 km te leggen. Ook kortere afstanden voor 
massaevenementen te kunnen aanbieden.  

o Chris kan iemand aanspreken die “alle wegels in het Waasland” kent, die een 
route op papier kan zetten.  

o Nu eerst thema uitwerken, daarna zeker contact opnemen om route te maken. 
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o VZW van de ballonloop zou bvb ideaal zijn om deze organisatie in onder te 
brengen. (subsidies kunnen enkel uitgegeven worden aan vzw).  

o Samenwerking met Flanders Classic kan ervoor zorgen dat er ook profs aan de 
lijn kunnen staan. Chris kent de huidige wereldkampioen zeer goed, en kan deze 
ook aanspreken. 

o Samenzitten met de burensportdienst: begin volgend jaar. 
- Darts toernooi → Pieter 

o Gesprek gehad over organisatie van groot darts tornooi.  
o Op zoek naar enkele locaties om te kunnen organiseren in Sint-Niklaas.  
o Vervolgafspraak: iets duidelijker formuleren wat hij nodig heeft van 

ondersteuning van de stad uit; locatie? (‘t Bauhuis: opzetten van tornooi ± 1 
week) 

o Peter Buysrogge en Johan kijken naar beschikbaarheid zaal.  
o Vrije weekends heeft Johan ontvangen en zal deze overmaken naar Pieter. 

 
03.4 Participatiesessie buitenterrein De Klavers 17-09-2022 

Buurt geïnformeerd voor de invulling van het buitenterrein aan De Klavers met een 
beachvolleybal-terrein en skate infrastructuur: 

- Heel weinig bevraging gedaan naar skate infrastructuur in de buurt 
- Verdere STAVAZA nog niet bekend, zit bij Schepen van jeugd 

o 4 rechtstreeks betrokken verenigingen (jeugdhuis, Ritmica, KLJ, BELVOC) zijn 
aangesproken om concrete noden van hen te detecteren 

o Interne vergadering met enkele veiligheidsdiensten om de veiligheid van het 
plein te kunnen optimaliseren. Eerst enkele pijnpunten die op het plein 
eventueel moeten aangepakt worden naar veiligheidsverbetering 

- Vanwaar komt de vraag naar skate infrastructuur: vraag van de jeugd uit Sinaai en 
Belsele. 
 

04. Stand van zaken  
04.1 Sportkringpark en zwembad De Watermolen 

Stand van zaken gegeven door Peter Van Lijsebetten en Schepen Buysrogge: 
- Zwembad: bouwvergunning afgeleverd, januari – februari 2023 verwachte start van de 

bouwwerken. 
- Consensus bereikt over definitieve voorontwerp Sportkringpark en is ook door college 

goedgekeurd. Budgetraming is integraal opgenomen in budget van 2023.  
- Impact van de bouwwerking van de hele site overlopen met de betrokken gebruikers. 

Volgende week vervolgafspraak. → Mogelijkheid Pastoor Copstraat: infra niet meer 
oké, huren van containers wordt dure grap.  

- Goedgekeurd ontwerp zal doorgestuurd worden door Johan. 
 

04.2 Site Pastoor Copstraat en mountainbikepark Vossekot 
Stand van zaken gegeven door Pieter: 

- Budgetverhoging (excl. afbraakwerken aanwezige gebouw en aanplanting) 
- MTB gedeelte: enkel nog vergunningen, timetable gisteren goedgekeurd door college 
- Overdracht van de gronden (eigendom OCMW): geen verwachte problemen 
- Sloopdossier: ingepland voorjaar 2023 
- Praktisch: zebrapad voorzien aan de Vossekotstraat, waar er veilig overgestoken kan 

worden vanop de parking van De Ster.  voor oversteken vanop de  
- Tot eind januari geen verdere update  
- Definitief ontwerp zoals goedgekeurd zal doorgestuurd worden door Johan. 
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04.3 Ruiter- en menroute 

Stand van zaken gegeven door Maxine: 
- Route goedgekeurd door schepencollege 
- Met koets en te paard de route al deels gereden om eventuele pijnpunten door te 

geven aan de betrokken diensten  
- Na deze vergadering moet dit niet meer als agendapunt opgenomen worden. 
- De raad zal geïnformeerd worden wanneer de ruiterroute geopend zal worden. 

 
04.4 Werkingssubsidies 2022 aan erkende sportclubs 

Goedgekeurd door schepencollege van 17/10, de briefwisseling naar de clubs wordt een van 
deze dagen/ weken gestuurd.  
 

04.5 Satellietgroepen 
04.5.1 Subsidiecommissie en reglementen: verslag vergadering 26-10-2022 

- 1 project afgerond: Royal Tennisclub 
- Wase tennis (padel): niet uitgevoerd, nieuwe aanvraag voor infrastructuur 

(overkapping van de tennisterreinen, ballon) 
- 2 clubs waarbij onkosten lager dan de raming: Kracht en geduld en Whiteboys 
- Petanque club populieren: niet uitgevoerd 

 
Nieuwe datum 29/11 om dit in de commissie opnieuw te bespreken, mandaat vanuit de 
sportraad om dit in de commissie te beslissen zodat de subsidies van 2022 kunnen afgerond 
worden. 
Voorstel Chris: subsidies van kermiskoersen, onderscheid maken tussen wedstrijden voor 
beloften (meer subsidie), elite zonder contract (minder subsidie) → zit in de budgetten van 
evenementen. Meer toelichting gevraagd aan schepen Somers. 
 
Subsidies voor infra 2023 

- 12 aanvragen, waaronder enkele grote.  
- Tijdens de vergadering van 29/11 bespreking hoe de te verdelen subsidies zullen 

toegekend worden 
 

04.5.2 Communicatie 
Geen nieuws 
 
04.5.3 Doelgroepen  
Gert verontschuldigd, niet besproken.  
 
04 Academische hulde van sportlaureaten 18-12-2022 

- Trofeeën voor: Sportverdienste, Sportprestatie en beloftevolle jongere & Nationale en 
Internationale kampioenen → Mailing mag uitgestuurd worden 

- Stemming binnen de sportraad, wanneer en hoe? Stemmen tijdens de volgende 
vergadering van 12/12/2022. 

- Filmpjes opvragen bij de kandidatuur, zodat de Academische huldiging “actiever” 
gemaakt kan worden. 
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- Spreker is steeds een meerwaarde, een interview met de genomineerden voor 
Sportverdienste, Sportprestatie en beloftevolle jongere? 

- Te bekijken hoe we de Academische huldiging kunnen anders maken, voor in de 
toekomst: → Nog verder uit te werken in werkjaar 2023. 

o Bij binnenkomst prijzen geven aan kampioenen, enkel dan sportverdienste, 
prestatie en beloftevolle jongeren 

o Idee van Sportgala? 
 

 
05 Mededelingen en rondvraag 

- O.a. data vergaderingen eerste jaarhelft 2023 
o Ma 30/01/2023 
o Di 14/03/2023 
o Di 09/05/2023 
o Di 13/06/2023 

- Contact dorpsraad Nieuwkerken: aanwezigheid Peter ter vervanging van Rik, morgen 
gaan uitleggen wat de sportraad juist doet 

- Verslag burensportdienst, melden van eventuele vragen/ opmerkingen 
o Gravelbike op vrijdag 22/11 om 9u, maar is geen vrijdag. Wanneer is deze dan 

wel? 02/12 zou de juiste datum zijn. 
- Aanvraag padel op VOS Reinaert: er zou wel vergunningplicht zijn, is delicaat vermits 

het midden in het stiltegebied ligt. 
- Verslag VOC:  

o “FC Sint-Niklaas geniet tot 2032 van een gunstig regime wegens een oude 
overeenkomst met de Stad. Jammer dat zij afwezig blijven ter vergadering” → 
moet aangepast worden naar SK Sint-Niklaas  

o “FCSN : 2 spelers willen naar White Boys maar wordt geweigerd.” → reden van 
weigering?  

- Portretten voor sportlaureaat mogelijk? 
- IKV budgetten: retributieregelement +10% ingang van 01/06/2023, subsidies +10% 

van 01/01/2023 (niet meer geïndexeerd sinds 2014) 
- Noodfonds €100.000 voor extra energie uitgaven (combi voor sport, cultuur, jeugd) 

 
 
 
De voorzitter sluit hierna de vergadering. 
 
Maxine Vandorpe 
Secretaris 


